
1 

 

PROTOKÓŁ NR XLVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 25 lutego 2022 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 5:50 - 8:39) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła XLVIII w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz przed przystąpieniem do 

realizacji porządku obrad w imieniu Wysokiej Rady, wyraziła stanowcze potępienie wobec 

aktu pogwałcenia zapisów Prawa Międzynarodowego i naruszenia pokoju w Europie przez 

Rosję, poprzez dokonanie zbrojnej napaści na suwerenne państwo, Ukrainę.  Niniejsze 

oświadczenie podpisali wszyscy radni Rady Miejskiej w Łobzie – załącznik do protokołu. 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 8:40 - 10:35) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaśnięcia mandatu radnej 

Rady Miejskiej w Łobzie. Zaproponowała, aby niniejszy projekt uchwały rozpatrzyć jako pkt 4 

porządku obrad, kolejne punkty ulegną renumeracji.  
 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są kolejne wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń, poddała pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaśnięcia 

mandatu radnej Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

Wobec powyższego poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym wnioskiem 

formalnym.  

 

http://www.bip.lobez.pl/
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Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

porządek obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku podstaw do 

wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Łobzie; 

5. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

6. Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej 

Komisji Mieszkaniowej za 2021 r.; 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2021 w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Łobez; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek 

i kredytów; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego wypłacanego strażakowi ochotnikowi ochotniczej straży pożarnej 

w Gminie Łobez; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie do prowadzenia postępowań 

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących dodatku 

osłonowego; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/232/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Miejskiej w Łobzie, określenia ich przedmiotu działania oraz składów 

osobowych; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej upamiętnienia osoby 

zmarłego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie Bogdana Góreckiego; 

13. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

14. Komunikaty i informacje; 

15. Informacje Przewodniczącej Rady; 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 10:36 - 11:57)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 47 z sesji, która odbyła się 19 stycznia 2022 r. Protokół zostały wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi 

obradami. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku podstaw do 

wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Łobzie. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 11:58 – 1:24:56) 

Wprowadzenia do projektu wymienionej uchwały dokonała Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz. Poinformowała, że w dniu 17 lutego w godzinach popołudniowych, do biura 

Rady wpłynęło pismo wojewody, bazujące na zanonimizowanym piśmie z dnia 30 stycznia 

2022 roku, tyczące możliwości popełnienia przez radną Joannę Sienkiewicz, czyli mnie, 

naruszenia paragrafu, zawartego w ustawie o samorządzie, związanego z zakazem prowadzenia 

przez radnych Rady Miejskiej i łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. 

Z uwagi na to, że pismo dotyczy mojej osoby w dniu 18 lutego, przekazałam sprawę do 

rozpoznania Wiceprzewodniczącej, Agnieszce Kwolek. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek przedstawiła pisma jakie 

wystosowała w tej sprawie.  

Przewodnicząca Rady uzupełniając wypowiedz Wiceprzewodniczącej Rady dodała, że na 

podstawie otrzymanych dokumentów grupa radnych sporządziła projekt uchwały, który został 

omówiony na posiedzeniu komisji stałych, przedwczoraj. Tam odbyła się dyskusja. Nie padły 

tutaj żadne wnioski, dotyczące o pozyskanie do dodatkowych materiałów. Ja ze swej strony 

oprócz oświadczenia, o którym wspomina pani wiceprzewodnicząca, przedstawiłam także 

opinię prawną, sporządzoną przez kancelarię specjalizującą się w Prawie Organizacji 

Samorządowych. Jeszcze tylko może jedno słowo, dlaczego rada w ogóle zajmuje się tą sprawą 

w trybie obrad sesyjnych. Mianowicie wojewoda jest organem wtórnym w przypadku 

rozstrzygania takich spraw, jest organem nadzorczym, decyzję o tym, czy i analizę materiałów, 

czy w tym wypadku takiego zanonimizowanego donosu pozostawił radzie. Nasza decyzja 

zostanie następnie wnikliwie jako rady zbadana. Uzasadnienie zostanie tutaj przedstawione 

panu wojewodzie i jakby on tutaj bądź utrzyma, bądź uchyli podjętą przez nas uchwałę  

w normalnym trybie nadzorczym.  

W dalszej części wypowiedzi przedstawiła ustnie: 

- oświadczenie, sporządzone w odpowiedzi na pismo Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w 

Łobzie - załącznik do protokołu; 

- treść oświadczenia Stowarzyszenia "Regina", dotyczącego pełnionej przez Przewodniczącą w 

nim funkcji - załącznik do protokołu; 

- fragmenty opinii prawnej, sporządzonej przez kancelarię prawną Sp. komandytowa 

Pajączkowska i wspólnicy stanowiąca, że nie ma podstaw do wygaszenia mandatu radnej, gdyż 

Stowarzyszenie "Regina" nie prowadziło, ani nie prowadzi działalności gospodarczej - 

załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję: 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, 

Radna Krystyna Bogucka, Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek, Przewodniczący 

Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Radna Leokadia Włodarz, Przewodnicząca Rady Joanna 
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Sienkiewicz, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka-Lont; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek 

Rokosz; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Przewodniczący Komisji Terenów 

Wiejskich Marek Rokosz; Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek; Radna Wiesława 

Romejko; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Radna Krystyna Bogucka; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. 

 

Więcej głosów i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2; Obecni Niegłosujący: 1; radna Joanna 

Sienkiewicz.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia braku podstaw do 

wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Łobzie. 

UCHWAŁA NR XLVIII/326/2022 

w sprawie stwierdzenia braku podstaw do wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej 

w Łobzie. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

- Przerwa 15 minut – 

Po przerwie Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum i wznowiła obrady XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie.  

Ad. 5 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 1:26:21 – 1:26:53)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6  Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej 

komisji mieszkaniowej za 2020 r. 

(nagranie: 1:26:54 – 1:27:51) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona szczegółowo analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 



5 

 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2020 w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Łobez. 

 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona szczegółowo analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:27:52 – 1:34:58) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Głos zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Kierownik Wydziału Edukacji Kultury 

i Zdrowia Piotr Blumensztajn; Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek 

i kredytów; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:34:59 – 1:37:58) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych 

pożyczek i kredytów; 

     UCHWAŁA NR XLVIII/327/2022 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego wypłacanego strażakowi ochotnikowi ochotniczej straży pożarnej w Gminie 

Łobez; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:37:59 – 1:58:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich Zbigniew Gromek w imieniu Burmistrza Łobza 

zgłosił autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Wiesława Romejko; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich Zbigniew Gromek; Radna Krystyna Bogucka, 

Radna Wiesława Romejko. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. Następnie poddała pod 

głosowanie zgłoszoną do projektu uchwały autopoprawkę. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że autopoprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego wypłacanego strażakowi ochotnikowi ochotniczej straży pożarnej w Gminie Łobez; 

 

     UCHWAŁA NR XLVIII/328/2022 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego strażakowi 

ochotnikowi ochotniczej straży pożarnej w Gminie Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie do prowadzenia postępowań 

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących dodatku osłonowego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:58:36 – 2:00:42) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobzie do prowadzenia postępowań i wydawania 

decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących dodatku osłonowego. 

      UCHWAŁA NR XLVIII/329/2022 

w sprawie upoważnienia dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łobzie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych 

w sprawach dotyczących dodatku osłonowego; - stanowi ona załącznik do protokołu 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/232/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie, określenia ich przedmiotu działania oraz składów osobowych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:00:43 – 2:03:43) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/232/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Łobzie, określenia ich przedmiotu działania oraz składów osobowych; 

UCHWAŁA NR XLVIII/330/2022 

zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/232/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 stycznia 

2021 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Łobzie, określenia ich 

przedmiotu działania oraz składów osobowych; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej upamiętnienia osoby 

zmarłego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie Bogdana Góreckiego; 

Treść petycji oraz stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady – załącznik do protokołu. 
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(nagranie: 2:03:44 – 2:12:43) 

 

Wprowadzenia do wymienionego projektu uchwały dokonała Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz powiedziała, że uchwała ta zostaje podjęta w związku z petycją skierowaną do 

Rady Miejskiej przez mieszkańców okręgu, z którego uzyskał mandat zmarły Pan 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bogdan Górecki.  W uznaniu jego zasług dotyczących prac na 

rzecz okręgu, mieszkańcy zwrócili się z prośbą o usytuowanie w tym okręgu ławeczki wraz z 

plakietką informującą o osobie Pana Przewodniczącego Bogdana Góreckiego jako formę 

podziękowania za jego pracę i przypomnienia tej osoby jakże wspaniałej tutaj dla historii 

naszego samorządu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszard Krzęćko 

przedstawił stanowisko Komisji w tej sprawie; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; 

Radna Wiesława Romejko. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie petycji dotyczącej upamiętnienia 

osoby zmarłego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobzie Bogdana Góreckiego 

      UCHWAŁA NR XLVIII/331/2022 

w sprawie petycji dotyczącej upamiętnienia osoby zmarłego Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobzie Bogdana Góreckiego; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 2:12:44 – 2:18:08) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz odniosła do zapytania w sprawie inwestycji na 

strefie, przebiegu negocjacji z potencjalnymi inwestorami prowadzonymi w latach 2020-2021 

następnie przytoczyła odpowiedź p. Burmistrza w tej sprawie. Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Mariusz Wijatyk oznajmił, że odpowiedź p. Burmistrza jest wysoce 

niezadawalająca, ponieważ nie informuje o niczym, nie informuje w ogóle o fakcie odbycia 

takich spotkań z potencjalnymi inwestorami, o terminach orzeczeń, które są oczywiste,  

 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 13.  
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Ad. 14 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:18:07 – 2:42:39) 

Sekretarz Gminy Magdalena Chmura powiedziała, że w związku z wydarzeniami w Ukrainie, 

na naszej stronie internetowej zostały zamieszczone informację dotyczące ogólnopolskich 

zbiórek na rzecz pomocy uchodźcom.   

Radny Adam Borowski poinformował o akcji nasadzeń w parku przy ulicy Bema. Zachęcił 

radnych do wzięcia udziału w tej akcji.  

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich Zbigniew Gromek w związku z wojną w Ukrainie, 

poinformował o stanie i przygotowaniu gminy Łobez do zadań z zakresu spraw obronnych  

i humanitarnych na rzecz Ukrainy.   

 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 14. 

 

Ad. 15 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:42:40 – 2:45:08) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o swojej działalności międzysesyjnej poinformowała, że  

w dniu 24.01.br. wzięła udział w spotkaniu online dotyczącym Planu działania Centrum Usług 

Społecznych w Łobzie. Natomiast Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko w dniu 

11.02.br. wziął udział w zebraniu walno-sprawozdawczym Zarządu klubu Światowid 63 

Łobez; 

Przewodnicząca Rady ogłosiła, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się 31 

marca br. zaś wspólne posiedzenie komisji stałych 19 marca br. 

 

Ad. 16 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:45:09 2:45:25)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła XLVIII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:50  

      

(Płyta CD z nagraniem XLVIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


